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 Protokół nr 45/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 stycznia 2020 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie planu kontroli w Domu Dziecka w 

Pacółtowie, planu kontroli nad rodzinami zastępczymi w powiecie nowomiejskim 

oraz w sprawie planu kontroli organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  w roku 

2020.  

2.  Zapoznanie się z informacją z przeprowadzonej kontroli w rodzinnej pieczy 

zastępczej w tym w rodzinnym domu dziecka. 

3.  Zapoznanie się z protokołem z przeprowadzonej kontroli w Domu Dziecka w 

Pacółtowie. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.    

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 43/2020, 44/2020. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 43/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

Za przyjęciem protokołu nr 44/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przystąpienia do „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w   

2020 r., dofinansowanego  ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska dyrektor PCPR/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że program ma na celu poprawę 

funkcjonowania osób niepełnosprawnych z terenu powiatu nowomiejskiego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie planu kontroli w Domu Dziecka w Pacółtowie, planu kontroli nad rodzinami 

zastępczymi w powiecie nowomiejskim oraz w sprawie planu kontroli organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej  w roku 2020.  

 

Pani Marchlewska-Barczewska omówiła plan kontroli nad rodzinami zastępczymi w powiecie 

nowomiejskim oraz plan kontroli organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  w roku 2020. 

Dodała, że kontrole zaplanowano na III i IV kwartał 2020r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z informacją z 

przeprowadzonej kontroli w rodzinnej pieczy zastępczej w tym w rodzinnym domu 

dziecka. 

Pani Marchlewska-Barczewska omówiła informację z kontroli, która stanowi załącznik nr 3. 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z protokołem z 

przeprowadzonej kontroli w Domu Dziecka w Pacółtowie. 

 

Pani Marchlewska-Barczewska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez 

pracy w powiecie nowomiejskim (V)” współfinansowanego przez Unię Europejską ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 oraz upoważnienia Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie wszedł pan Marcin Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy/ 

 

Pan Sobczak poinformował, że projekt jest skierowany do osób bezrobotnych poniżej 30 roku 

życia. Dodał, że w ramach projektu zostaną zorganizowane staże, szkolenia, prace 

interwencyjne. Ponadto zostaną przyznane dotacje na rozpoczęcie działalności gospodarczej 

oraz bony na zasiedlenie. Nabór wniosków rozpoczyna się od 30 stycznia i będzie trwać do 7 

lutego.  

Pan Buliński zapytał, od kiedy będą uruchomione środki na realizację powyższych zadań. 

Pan Sobczak odpowiedział, że nie został jeszcze złożony wniosek, ale na podstawie 

upoważnienia można już wydatkować środki od 1 stycznia 2020r. 

Pani Łątkowska zapytała w jakiej wysokości są bony na zasiedlenie. 

Pan Sobczak odpowiedział, że w tamtym roku było to 9000 zł, w tym roku planuje się kwotę 

8 000 zł. 

Pani Łątkowska zapytała ilu bezrobotnych skorzystało z tej formy wsparcia. 

Pan Sobczak odpowiedział, że w tamtym roku skorzystało ok. 15 osób, w tym roku środki 

zaplanowane są na ok. 14 osób.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób młodych pozostających 

bez pracy w powiecie nowomiejskim (V)”. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób w wieku 30 lat i powyżej 

pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (VI)” współfinansowanego przez Unię 

Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020 oraz 

upoważnienia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Sobczak poinformował, że projekt jest skierowany do osób bezrobotnych powyżej 30 roku 

życia. Dodał, że w ramach projektu tak jak w poprzednim projekcie zostaną zorganizowane 

staże, szkolenia, prace interwencyjne. Ponadto zostaną przyznane dotacje na rozpoczęcie 

działalności gospodarczej oraz na doposażenie miejsc pracy. 

Pani Łątkowska zapytała jaka jest wysokość stypendium z tytułu odbywania stażu. 

Pan Sobczak odpowiedział, że ok. 1000 zł netto. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób w wieku 30 lat i powyżej 

pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (VI)”. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan M. Sobczak opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykazu lokali użytkowych przeznaczonych do oddania w najem stanowiących 

własność Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie wszedł Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Umiński poinformował, że w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 jest jedno wolne 

pomieszczenie, które zostało przeznaczone do najmu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie sprzedaży ambulansu medycznego typu C – Volkswagena 2EKE2 Crafter 2.0 

stanowiącego własność Powiatu Nowomiejskiego. 

Pan Umiński zaproponował, żeby obniżyć cenę wywoławczą, przedstawił propozycję obniżenia 

ceny od 5 % do 25 %. 

Pan Starosta zapytał jaka była ustalona ostatnia cena wywoławcza ambulansu. 
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Pan Umiński odpowiedział, że ostatnio ustalona została cena wywoławcza samochodu w 

wysokości 13 407 zł. Dodał, że przy obniżeniu ceny o 25 % cena wywoławcza wynosiła by 

10 055,25 zł brutto. 

Pan Starosta przychylił się do propozycji obniżenia ceny wywoławczej o 25 %. Zapytał 

Członków Zarządu czy przychylają się do tej propozycji. 

Członkowie Zarządu przychylili się do powyższej propozycji. 

W związku z powyższym ustalono cenę wywoławcza samochodu w wysokości 10 055,25 zł 

brutto. Ponadto ustalono wadium w wysokości 300 zł brutto. 

Pan Umiński poinformował, że termin składania ofert oraz wpłaty wadium wyznacza się do     

10 lutego 2020r.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie sprzedaży drewna opałowego z wycinki 18 drzew stanowiących własność Powiatu 

Nowomiejskiego. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Umiński poinformował, że proponuje się sprzedaż drewna opałowego z wycinki drzew, 

które rosną przy drodze wjazdowej do budynku szpitala oraz budynku szpitalnej izby przyjęć. 

Dodał, że opracowany został regulamin pisemnego przetargu na  sprzedaż drewna 

pochodzącego w wycinki w/w drzew. Nadmienił, że dokonano wstępnego rozeznania ile 

kosztowałoby wycięcie drzew i uprzątniecie terenu. Z uzyskanej informacji wynika, że byłby to 

koszt ok. 13 000 zł. Poinformował, że zgodnie z decyzją Burmistrza termin usunięcia drzew 

został wyznaczony do dnia 28 lutego 2020r.. W związku z powyższym termin usunięcia 

pozyskanego drewna i uporządkowania terenu ustalono do dnia 26.02.2020r., natomiast termin 

składania ofert upływa dnia 5 lutego.  Ponadto dodał, że w regulaminie wpisano zapis 

dotyczący należytego wykonania umowy tj: „ Dla zapewnienia należytego wykonania umowy 

tj. terminowego wywozu drewna i uporządkowania terenu kupujący wnosi zabezpieczenie 

należytego wykonania umowy w wysokości 500,00 zł”. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w NML na 2020 r. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/ 

 

Pan Wicestarosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu 

w NML na 2020 r. 

 

Pan Wicestarosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr RIO. IV-

0120-4/20 z 07.01.2020r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 

Powiatu Nowomiejskiego na podstawie przyjętej przez jednostkę samorządu 

terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2020-

2034 oraz uchwały budżetowej powiatu na rok 2020. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia RIO jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO. IV-0120-4/20 stanowi załącznik nr 5. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr RIO. IV-

0120-5/20 z 07.01.2020r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

przedstawionego w uchwale budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2020 rok. 

 

Pan Skarbnik rozdał na posiedzeniu Zarządu poprawioną uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej /w uchwale był błąd pisarski tj. wpisano Rada Powiatu Bartoszyckiego, 

poprawiono na Rada Powiatu Nowomiejskiego/ . Poinformował, że opinia RIO jest również 

pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO. IV-0120-5/20 stanowi załącznik nr 6. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034.  

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2020. 

Pani Sekretarz zgłosiła poprawkę w uzasadnieniu do uchwały budżetowej tzn. jest zapis: „ Plan 

zadań inwestycyjnych (rocznych i wieloletnich) przewidzianych do realizacji w 2019r. wyniesie 

4 167 350 zł”, powinno być 2020r.  

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XV/94/2019 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                      


